
 

紀州漆器伝統産業会館(うるわし館) 

600 年の歴史を持つ紀州漆器の魅力や歴史を紹介する施設です。 

玄関を入ると漆塗りの大きな夫婦雛が迎えてくれます。 

店内では様々な漆器の販売や製造工程についてのパネル展示、蒔絵体験(予約制)も実施しております。 

 

 

Kishu Lacquerware Traditional Industrial Museum  

(Uruwashi-kan) 

The museum introduces the fascinating details and the history of the Kishu lacquerware which has  

a history of 600 years. At the entrance, you will be welcomeds by a large lacquered Hina doll couple.  

Inside you can enjoy shopping lacquerware and panel exhibitions on manufacturing processes of various 

lacquerware. Also, you can experience making golden lacquer-makie in this museum,- (reservationrequired.) 

 

 

紀州漆器傳統產業會館（Uruwashi 館） 

這裡介紹了擁有 600 年歷史的紀州漆器魅力與歷史。入口處放有漆器製成的大型夫妻娃迎賓。 

館內有各樣的漆器販賣及製造工程的介紹，並有實施蒔繪体驗（預約制）。 

 

 

纪州漆器传统产业会馆（Uruwashi 馆） 

这里介绍了拥有 600 年历史的纪州漆器魅力与历史。入口处放有漆器制成的大型夫妻娃迎宾。 

馆内有各样的漆器贩卖及制造工程的介绍，并有实施莳绘体验（预约制）。 


